
In juni gebeurde er iets, wat voor mij onverwacht was en voor u ook. Ik heb het totnutoe nog onder 
de pet gehouden. Mijn deelname aan de kerngroep invasieve exoten werd beëindigd. Ik werd uit de 
kerngroep gezet. Aangezien we in deze tijd een betere bestuurscultuur willen opbouwen wil ik het 
hier toch melden. Ik heb gevraagd om argumentatie, maar er is tot nutoe geen hoor en wederhoor 
geweest. Ik ben, samen met Ab Krook, de initiator van het project Cabomba Aanpakken, en heb ook 
steeds samen met de andere partners Natuurmonumenten en Plassenschap gezocht naar 
actieplannen. Als psycholoog heb ik veel ervaring met oplossingsgericht werken, ik heb vele 
trainingen leiderschap en cultuurverandering gegeven, dus daar kan het niet aan liggen. Ik ben een 
voorstander van een activiteitenplan en niet van een ambtelijk rapport, dat zal ongetwijfeld een 
onderliggende reden zijn geweest. Ik word door de coördinator en leden van de kernkroep nog 
steeds de ambassadeur van de cabomba-aanpak genoemd. Maar ik zou het proces vertragen, omdat 
ik blijf zoeken naar oplossingen om gezamenlijk en professioneel de bronnen aan te pakken en ik heb 
conceptplannen gemaakt om de Vuntus natuurvriendelijk cabomba-arm te maken. Ik ben ook 
hydrobioloog dus weet wel waar we het over hebben en als vrijwilliger heb ik hier heel veel tijd in 
geïnvesteerd. Ik bepleit combinatie van natuurbeleving en biodiversiteit, en de cabomba en het 
vederkruid hebben de laatste jaren beide zeer beschadigd in het Natura2000 gebied. Dat is geen 
verschil van opvatting, dat zijn de feiten.

Het gaat niet om mij. Als ik ongewenst ben hoef ik niet terug in de kerngroep. Maar iemand dient de 
beoogde doelen te bewaken, en dat is ook de aanpak van de bronnen het Hol, Muijeveldse Wetering 
en Tienhovens kanaal. En een deskundige natuurvriendelijke aanpak van de cabomba/vederkruid bij 
de Vuntusplas, waar recreatie en natuur worden gecombineerd in het Natura2000 gebied. 

Waarschijnlijk krijgt de regiegroep en u als ProvincieNH van de kerngroep een plan voor opschaling 
van de cabomba-aanpak, wat heel belangrijk is. Maar het is zeker zo belangrijk dat daar voorwaarden 
worden gesteld:
1.stoppen met de maaimethode en alleen financiering van de diverse harkmethoden (en 
hydroventuri) mede op basis van advies van de deskundige Johan van Valkenburg van de NVWA.
2.een aktieplan voor het aanpakken van de bronnen en voor de aanpak van de Vuntus plassen
3.opheffen van de stagnatie van het project “Isolatie het Hol”, zodat er niet weer opnieuw 
verspreiding plaatsvindt richting Wijde Blick en Jachthaven Kortenhoef.
4.een of twee jaar geen cofinanciering als voorwaarde stellen, zodat ook de zuinige Loosdrechters, 
Plassenschap en Natuurmonumenten aan de slag gaan.

Ik zou, als ervaringsdeskundige in het monitoren van de cabomba-aanpak in de havens en 
recreatieparken een rol kunnen spelen samen met Johan van Valkenburg als inspecteur bij de 
uitvoering van die plannen in de natuurgebieden en extensieve recreatiegebieden

.


